
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Liptovská Porúbka 

konaného dňa  22. januára 2019 

 

 

Prítomní:  Mgr. Jana Gazdičová, starostka 

Poslanci:  p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, 

p. Ladislav Hutka,  Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

 

Ďalší prítomní:  p. Danuša Beláková – hlavná kontrolórka  

 p. Miriam Pallová – odborný referent 

 

Rokovanie otvorila Mgr. Gazdičová, starostka a privítala všetkých prítomných. 

Konštatovala, že prítomní sú 7 poslanci a OZ je uznášaniaschopné. Rokovanie je verejné. 

Pozvánka s návrhom programu bola zverejnená na úradnej tabuli a webovom sídle obce. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

Schvaľuje program  zasadnutia: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva č. 7 – 16/2018-1 zo dňa 

13.12.2018 

4. Určenie zástupcu starostky a rozsahu jeho kompetencií   

5. Zriadenie komisií pri obecnom zastupiteľstve, úlohy komisií a  voľba predsedov 

komisií 

6. Delegovanie zástupcu obce do Rady školy  

7. Správa z vykonanej finančnej kontroly – účtovné doklady Obce Liptovská 

Porúbka za mesiac október 2018  

8. VZN č. 23/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku, mzdy a správu objektu 

Materskej školy so sídlom na území obce Liptovská Porúbka. 

9. Žiadosť o dotáciu na I. polrok 2019 pre Mesto Liptovský Hrádok na 

mimoškolskú záujmovú činnosť detí 

10. Harmonogram akcií organizovaných obcou na rok 2019 

11. Informácie o vyhlásených výzvach 

12. Rozpočtové opatrenie č. 1/2019 

13. Rôzne 

14. Záver 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

2. Do návrhovej komisie starostka navrhla: Ing. Katarínu Piklovú, Mgr. Annu Fáberovú, 

p. Ladislava Hutku vyhotovením zápisnice poverila p. Miriam Pallovú, za overovateľov 

zápisnice určila Ing. Milana Vlčeka, Ing. Rudolfa Eliáša. Predseda návrhovej komisie 

prečítal návrh uznesenia. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p. 

 



A) Volí návrhovú komisiu v zložení: Ing. Katarína Piklová, Mgr. Anna Fáberová, p. 

Ladislav Hutka 

   

B) Berie na vedomie určenie zapisovateľky p. Miriam Pallovej a overovateľov zápisnice   

Ing. Milan Vlček, Ing. Rudolf Eliáš  

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

3. Pri  kontrole plnenia uznesení č. 7-16/2018-1 zo dňa 13.12.2018 starostka prešla 

jednotlivé uznesenia,  k  Uzneseniu č. 11 konštatovala, že Plán kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky Obce Liptovská Porúbka na I. polrok 2019 bol zverejnený na úradnej tabuli 

a na webovom sídle obce.  Poslanci s plánom boli oboznámení už na predchádzajúcom 

rokovaní. Predsedníčka návrhovej komisie prečítala návrh uznesenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

A, Schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Liptovská Porúbka na I. 

polrok 2019 

B, Poveruje hlavnú kontrolórku vykonaním kontrol v zmysle plánu kontrolnej činnosti. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 7 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

Do rokovacej miestnosti vošiel o 16:44h p. Roman Kuffa.  

Na záver kontroly plnenia uznesení  konštatovala, že uznesenia sa plnia priebežne. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

Berie na vedomie kontrolu plnenia Uznesení OZ č. 7-16/2018-1 zo dňa 13.12.2018 a 

konštatuje ich priebežné plnenie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

4. Starostka informovala poslancov, že v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov podľa § 13b ods. 1, poverila zastupovaním 

starostky obce Liptovská Porúbka Ing. Rudolfa Eliáša a v zmysle § 13b ods. 4 zákona č. 



369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov určila rozsah 

kompetencií na výkon tejto funkcie. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 A. Berie na vedomie, že starostka obce Liptovská Porúbka, Mgr. Jana Gazdičová, 

v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 

a doplnkov podľa § 13b ods. 1, poverila zastupovaním starostky obce Liptovská Porúbka 

Ing. Rudolfa Eliáša poslanca Obecného zastupiteľstva obce Liptovská Porúbka 

a v zmysle § 13b ods. 4, zákona  

 

B.  Berie  na  vedomie  rozsah kompetencií na výkon tejto funkcie: 

– zastupovanie starostky podľa § 13b ods. 3 

– zvolávanie a vedenie rokovania Obecného zastupiteľstva v prípade neprítomnosti 

alebo nespôsobilosti na výkon funkcie starostky obce; 

– koordinovanie činností komisií zriadených Obecným zastupiteľstvom; 

– poskytovanie súčinnosti pri kontrolných akciách, prešetrovaní sťažností a petícií 

v súlade so zákonom o sťažnostiach; 

– dodržiavanie podmienok na ochranu utajovaných skutočností; 

– tvorenie stanovísk a pripomienok k materiálom na rokovanie Obecného 

zastupiteľstva, komisií zriadených Obecným zastupiteľstvom; 

– vypracovanie odborných usmernení a metodických pokynov vo zverenej oblasti; 

– pripomienkovanie všeobecne záväzných noriem, interných predpisov a iných 

riadiacich aktov; 

– plnenie ďalších úloh podľa rozhodnutí starostky 

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, , p. Ladislav Hutka,  p. 

Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: Mgr. Michal Harich 

Proti: 0 

 

5. Pracovný materiál k tomuto bodu bol poslancom doručený v dostatočnom časovom 

predstihu. V diskusii sa poslanci jednomyseľne vyjadrili k zriadeniu Sociálnej  komisie, 

Komisie na ochranu verejného poriadku, Kultúrno-školskej a športovej komisie  a Bytovej 

komisie  s účinnosťou od 23. 01. 2019. Starostka navrhla osloviť veliteľa DHZO Ing. 

Petra Hutku, keďže hasiči úzko spolupracujú na podujatiach, ktoré sú organizované obcou 

a zabezpečujú protipožiarne hliadky. Poslanci sa v diskusii taktiež dohodli, že obec bude 

urgovať Žiadosť o prehodnotenie dopravného značenia na štátnej cesty III. triedy (č. 

2341-018140), ktorá bola zaslaná na Obvodný úrad pre cestnú dopravu a  pozemné 

komunikácie a na vedomie Správe ciest ŽSK. Poslanci navrhli aby sa rokovalo s Mestom 

Liptovský Hrádok o možnej spolupráci s mestskou políciou čím by sa zabezpečil verejný 

poriadok v obci, nakoľko mestská polícia má väčší rozsah kompetencií ako Komisia na 

ochranu verejného poriadku.  P. Ľuboš Čajnák a p. Ladislav Hutka navrhli  Mgr. Michala 

Haricha za predsedu Komisie na ochranu verejného poriadku. Mgr. Michal Harich túto 

funkciu odmietol. O poslednom návrhu p. Romana Kuffu zvoliť za predsedu p. Ľuboša 

Čajnáka, poslanci hlasovali. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

A , Zriaďuje Komisiu na ochranu verejného poriadku s účinnosťou od 23. 01. 2019 

 

B, Schvaľuje náplň práce Komisie na ochranu verejného poriadku: 

 

  



1. Sleduje stav verejného poriadku v obci a navrhuje konkrétne opatrenia na jeho 

zlepšenie. 

2. Rieši problémy, ktoré sú v obci podané ako podnety občanov. 

3. Pozýva na zasadnutie komisii konkrétne osoby, ktoré sa riešia v súvislosti s podaním 

a riešením podnetov. 

4. Rieši problémy týkajúce sa voľne pohybujúcich psov 

5. Sleduje a dbá na dodržiavanie verejného poriadku – spolupracuje s políciou. 

6. V prípade narušenia občianskeho spolunažívania a susedských vzťahov, pôsobí ako 

mediátor pre dosiahnutie zmieru. 

7. Navrhuje pokuty za priestupky – rušenie nočného kľudu, verejné pohoršenie, 

obťažovanie hlukom, zaujatie a znečisťovanie verejného priestranstva. 

8. Po zasadnutí komisie je potrebné vyhotoviť zápis s prezenčnou listinou a doručiť ich 

v daný mesiac na obecný úrad 

9. Spolupracuje s DHZO Liptovská Porúbka 

 

C, Volí  predsedu  Komisie pre ochranu verejného poriadku p. Ľuboša Čajnáka 

D, Volí členov Komisie na ochranu verejného poriadku  Ing. Milana Vlčeka a p. Romana 

Kuffu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa:  0 

Proti: 0 

 

Starostka konštatovala, že Kultúrno-školská a športová komisia má najviac povinností, 

keďže zabezpečuje prípravu kultúrneho programu na akcie organizované obcou, ako aj 

napomáha pri organizovaní športových podujatí. V krátkej diskusii navrhli poslanci Ing. 

Katarínu Pikovú za predsedníčku komisie. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

A , Zriaďuje Kultúrno-školskú a športovú komisiu s účinnosťou od 23. 01. 2019 

 

B, Schvaľuje náplň práce Kultúrno-školskej a športovej komisie: 

  

1. Vyjadruje sa k mládežníckym aktivitám a k aktivitám samosprávy zameraných na deti 

a mládež. 

2. Zabezpečuje prípravu kultúrneho programu na akcie organizované obcou (posledný 

fašiang, Deň matiek, MDD,  Porúbčanský pltník, Výstup na Slemä, Mikulášska 

besiedka, kladenie vencov pri pamätníkoch v obci). 

3. Sleduje na území obce účelné vytváranie možností pre výstavbu a prevádzku 

športových a rekreačných zariadení. 

4. Organizačne napomáha pri organizovaní celoobecných športových podujatí. 

5. Komisia hľadá možnosti a aktívne sa podieľa na získavaní finančných prostriedkov pre 

rozvoj športu v obci. 

6. Odporúča prerozdelenie finančných dotácií pre športové kluby a občianske združenia 

na území obce v súlade s platným VZN. 

7. Organizačne napomáha pri organizovaní celoobecných spoločenských a kultúrnych 

podujatí. 

8. Pripravuje projekty postupného oživovania spoločenského života v obci. 

9. Zaujíma stanoviská k návrhom pomníkov a pamätných tabúl v obci. 

10. Vyjadruje sa k činnosti kultúrnych a spoločenských organizácií v obci. 



11. Po zasadnutí komisie je potrebné vyhotoviť zápis s prezenčnou listinou a doručiť ich 

v daný mesiac na obecný úrad. 

C, Volí  predsedu  Kultúrno-školskej a športovej komisie Ing. Katarínu Piklovú 

D, Volí členov Kultúrno-školskej a športovej komisie Mgr. Annu Fáberovú a Ing. Mareka 

Galváneka 

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

Mgr. Anna Fáberová prejavila záujem stať sa predsedníčkou sociálnej komisie z dôvodu, 

že sociálnu problematiku v obci pozná, keďže pracovala na obci ako terénna sociálna 

pracovníčka. Poslanci s jej návrhom súhlasili. Predsedníčka návrhovej komisie Ing. 

Katarína Piklová prečítala  návrh uznesenia. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

A, Zriaďuje Sociálnu komisiu s účinnosťou od 23. 01. 2019 

 

B, Schvaľuje náplň práce Sociálnej komisie: 

  

1. Sleduje sociálnu problematiku osamelých, starých a chorých občanov so zameraním na 

budovanie  opatrovateľskej služby. 

2. Podieľa sa na riešení sociálnej problematiky opustených detí a sirôt, iniciuje riešenie 

prípadov v spolupráci so všetkými organizáciami, zameranými na danú problematiku. 

3. Napomáha skvalitňovaniu a rozširovaniu starostlivosti o sociálne postihnutých 

občanov prostredníctvom návrhov na rozvoj poradenských služieb, právnej pomoci. 

4. Iniciuje možnosť riešenia sociálnej problematiky prostredníctvom charitatívnych 

inštitúcií a nadácií. 

5. Vyhodnocovanie plnenia Komunitného plánu sociálnych služieb, každoročne k 30.11. 

6. Po zasadnutí komisie je potrebné vyhotoviť zápis s prezenčnou listinou a doručiť ich 

v daný mesiac na obecný úrad. 

C , Volí  predsedu  Sociálnej komisie  Mgr. Annu Fáberovú 

D, Volí členov Sociálnej komisie Ing. Katarínu Piklovú a p. Janu Repčekovú 

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

O predsedníctvo v Bytovej komisii prejavili záujem 2 poslanci Mgr. Michal Harich 

z pracovných a časových dôvodov by mu funkcia vyhovovala. Ing. Rudolf Eliáš  

v predchádzajúcom bydlisku bol predseda Spolku vlastníkov bytov. Po krátkej diskusii, 

v ktorej poslanci zvolili predsedu a členov komisie predsedníčka návrhovej komisie 

prečítala návrh uznesenia.  

 



Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

A , Zriaďuje Bytovú komisiu s účinnosťou od 23. 01. 2019 

 

B, Schvaľuje náplň práce Bytovej komisie: 

  

1. Vyjadruje sa k návrhom týkajúcich sa bytových záležitostí. 

2. Posudzuje žiadosti občanov o pridelenie nájomných bytov a dáva odporučenia 

obecnému zastupiteľstvu ku schváleniu pridelenia nájomného bytu. 

3. Spolupracuje so zamestnancami obce pri riešení nájomníkov, ktorí si neplnia záväzky 

uvedené v zmluve voči obci. 

4. Vykonáva kontrolu stavu nájomných bytov. 

5. Po zasadnutí komisie je potrebné vyhotoviť zápis s prezenčnou listinou a doručiť ich 

v daný mesiac na obecný úrad 

C, Volí  predsedu  Bytovej komisie Mgr. Michala Haricha 

D, Volí členov Bytovej komisie Ing. Rudolfa Eliáša a p. Ladislava Hutku 

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Martin Lenárt, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan 

Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

6. Starostka vyjadrila názor, že v  Rade školy pri MŠ Liptovská Porúbka, by mal pracovať 

poslanec –rodič, ktorý má svoje dieťa umiestnené v materskej škole, nakoľko najlepšie 

pozná situáciu v zariadení a môže reagovať na prípadné problémy. Požiadala poslancov 

aby sa vyjadrili a navrhli zástupcu obce do rady školy.  O návrhu Mgr. Anny Fáberovej za 

zástupcu obce do rady školy zvoliť p. Romana Kuffu poslanci hlasovali. 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

Volí zástupcu obce do Rady školy pri MŠ Liptovská Porúbka p. Romana Kuffu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 8 

Za:  p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

7.  Správa z vykonanej finančnej kontroly – účtovné doklady Obce Liptovská Porúbka za 

mesiac október 2018 bola poslancom doručená spolu s pozvánkou. Starostka odovzdala 

slovo hlavnej kontrolórke, ktorá oboznámila poslancov s obsahom správy v ktorej závere 

konštatovala, že pri kontrole nezistila porušenia zásad hospodárenia s finančnými 

prostriedkami obce. Finančné prostriedky sú využívané hospodárne, efektívne a účelne. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

 

Berie na vedomie Správu z vykonanej finančnej kontroly – účtovné doklady Obce 

Liptovská Porúbka za mesiac október 2018. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 8 



Za:  p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

8. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 

na dieťa MŠ a ŠJ Liptovská Porúbka ( ďalej len VZN)  bol poslancom doručený 

v časovom predstihu na preštudovanie. Bol zverejnený na webovom sídle obce ako aj na 

úradnej tabuly v zákonom predpísanej lehote. Zo strany občanov neboli vznesené žiadne 

návrhy ani pripomienky. V návrhu VZN je zmenená len výška dotácie na rok 2019, ktorú 

prepočítala ekonómka podľa platnej metodiky. V krátkej diskusii vystúpil p. Roman 

Kuffa, ktorý by uvítal návrhy poslancov ako do škôlky pritiahnuť rodičov aby ju 

navštevovalo viac detí. Keďže je nové volebné obdobie poslanci sa dohodli, že všeobecne 

záväzné nariadenia sa budú číslovať od 1/2019.  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke sa uznieslo na prijatí: 

VZN č. 1/2019 o určení výšky dotácie na prevádzku, mzdy a správu objektu Materskej 

školy so sídlom na území obce Liptovská Porúbka. 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 8 

Za:  p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa,, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

Pri prijímaní VZN bola dodržaná podmienka hlasovania 3/5 väčšiny prítomných 

poslancov. 

 

9. Na obec bola doručená žiadosť o dotáciu na I. polrok 2019 pre Mesto Liptovský 

Hrádok na mimoškolskú záujmovú činnosť detí. Žiadosť na obdobie január – jún 2019  je 

kompletná, spracovaná v zmysle platného VZN. Skontrolovala ju ekonómka p. Benková. 

Poslanci odsúhlasili plnú výšku dotácie v prepočte na prvý polrok. 

  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Schvaľuje  na základe žiadosti Mesta Liptovský Hrádok dotáciu na I. polrok 2019 za 

mesiace január - jún vo výške 51,60 € na 1 dieťa (8,60 € /mesiac/dieťa) s trvalým 

pobytom na území obce Liptovská Porúbka, pre 26 detí, ktoré navštevujú mimoškolskú 

záujmovú činnosť. Celková výška dotácie na I. polrok 2019 za mesiace január - jún 

predstavuje čiastku 1.341,60 €.  

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 8 

Za:  p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 

 



10. P. starostka po dohode s poslancami navrhla nasledovný Harmonogram akcií 

organizovaných obcou na rok 2019.   

 

30. január o 15.30 h pietny akt kladenia vencov ( 31. január - 74. výročie oslobodenia 

našej obce)  

16. február – reprezentačný ples organizovaný obcou Liptovská Porúbka a OZ Porúbčania                             

1. a 2.marec - Posledný fašiang ( piatok príprava zabíjačkových špecialít, sobota Posledný 

fašiang) 

 9. máj – kladenie vencov ( 8. máj Deň víťazstva nad fašizmom)  

12. máj – Deň matiek                                                                                                                                    

1. jún – Deň detí                                                                                                                                  

6. júl – Porúbčanský pltník                                                                                                                    

17. august – Výstup na Slemä   

september – Mini futbalový turnaj  pre dospelých                                                                                                     

október – Mesiac úcty k starším  

10. december – Mikulášska besiedka 

 

 

11. Starostka informovala poslancov o nasledovných vyhlásených výzvach: 

 

- výzva  Rady vlády SR pre prevenciu kriminality na predkladanie žiadosti o poskytnutie 

dotácie zo štátneho rozpočtu na financovanie projektov v oblasti prevencie kriminality 

pre rok 2019, termín uzávierky je 04. marca 2019. V rámci výzvy by bolo možné 

rozšírenie kamerového systému. Dotáciu možno poskytnúť žiadateľovi, ktorý 

preukáže, že má na financovanie projektu zabezpečených aspoň 20 % finančných 

prostriedkov z iného zdroja ako zo štátneho rozpočtu.  

Poslanci vyjadrili názor, že je potrebné rozšíriť kamerový systém a tým zvýšiť 

bezpečnosť a poriadok v obci, so zapojením sa do výzvy súhlasili. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

A, Súhlasí so zapojením sa do výzvy  Rady vlády SR pre prevenciu kriminality  na 

predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu v oblasti prevencie 

kriminality.  

B,  Súhlasí so spolufinancovaním projektu vo výške 20% z celkových oprávnených 

výdavkov. 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 8 

Za:  p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

- výzva Úradu vlády SR na predkladanie žiadosti o poskytnutie dotácie v programe 

Podpora rozvoja športu na rok 2019. Sú 4 podprogramy. Obec sa môže zapojiť do 

podprogramu č. 2 – výstavba detských ihrísk, podprogramu č. 3 – údržba ihrísk 

a štadiónov a inej športovej infraštruktúry alebo  podprogramu č. 4 – nákup športovej 

výbavy.  Minimálna výška spolufinancovania projektu z vlastných zdrojov alebo iných 

zdrojov, na ktorý je dotácia požadovaná, je najmenej 5 % z celkového rozpočtu projektu. 

Termín predkladania žiadostí je do 15. marca 2019. Mgr. Anna Fáberová s p. 



Ladislavom Hutkom navrhli zapojiť sa do podprogramu č. 2 – výstavba detských ihrísk. 

Keďže obec v predchádzajúcom období žiadala o poskytnutie dotácie na vybudovanie 

detského ihriska v našej obci má vydané stavebné povolenie na drobnú stavbu. 

Predsedníčka návrhovej komisie prečítal návrh uznesenia.  

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke  

A, Súhlasí so zapojením sa do výzvy  Úradu vlády SR na predkladanie žiadosti 

o poskytnutie dotácie v programe Podpora rozvoja športu na rok 2019.  

B, Súhlasí so spolufinancovaním projektu vo výške 5% z celkových oprávnených 

výdavkov.  

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 8 

Za:  p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

- v termíne od 15. januára do 28. februára je možné podať žiadosť na ministerstvo 

výstavby o poskytnutie dotácie na zahájenie procesu obstarávania zmien a doplnkov  

územného plánu obce. Koncom roka 2017 predchádzajúce OZ  prijalo uznesenie, že 

územný plán sa bude otvárať a zmeny a doplnky sa budú riešiť dodatkom územného 

plánu. Oznámenie o začatí obstarávania Verejnou vyhláškou  bolo zverejnené 17.1. 2018 

na úradnej tabuli a webovom sídle obce. Pôvodné zadanie nám  už spracovateľ doručil.  

Zmeny sa budú týkať zapracovania doteraz realizovaných zmien ako napr. vybudovanie 

multifunkčného ihriska, nadstavba objektu  MŠ na polyfunkčný objekt, lokalita za 

Váhom určená na IBV (KBV), odkanalizovanie obce (v rámci ISPA), vybudovanie 

požiarnej zbrojnice, lokalita Liptovie, modernizácia železnice... Taktiež zapracovania 

navrhovaných možností rozvoja obce. Obec musí v rámci poskytnutia dotácie súhlasiť, 

že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie potrvá najviac 

tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie.  Poslanci súhlasili so spracovaním 

žiadosti. 

A, Súhlasí so spracovaním žiadostí o poskytnutie dotácie na spracovanie Zmien 

a doplnkov č. 1 ÚPN-O Liptovská Porúbka. 

B, Súhlasí,  že proces obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie 

potrvá najviac tri roky od uzatvorenia zmluvy o poskytnutí dotácie. 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 8   

Za:  p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

 

 



 

12. Starostka oboznámila poslancov s obsahom Rozpočtového opatrením č. 1/2019. 

Hlavná kontrolórka poslancov oboznámila so svojím stanoviskom v ktorom konštatovala, 

že vykonanou zmenou nebude narušená rovnováha rozpočtu obce na rok 2019. Uvedená 

zmena rozpočtu nepodlieha schváleniu orgánmi obce, nakoľko sa jedná o účelovo viazané 

prostriedky so štátneho rozpočtu. Finančné prostriedky sa čerpajú v súlade s princípom 

hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a účelnosti. Predsedníčka návrhovej komisie 

prečítala návrh uznesenia.   

Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Porúbke 

 

Berie na vedomie zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2019 v súlade s § 14 

ods.2 písm. b) a c) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z.n.p. povolené prekročenie 

a viazanie účelových  príjmov a povolené prekročenie a viazanie výdavkov v celkovej 

výške 8.940,- € Rozpočtové opatrenie tvorí neoddeliteľnú súčasť tohto uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

Prítomných poslancov: 8 

Za: p. Ľuboš Čajnák, Ing. Rudolf Eliáš, Mgr. Anna Fáberová, Mgr. Michal Harich, p. 

Ladislav Hutka,  p. Roman Kuffa, Ing. Katarína Piklová, Ing. Milan Vlček 

Zdržali sa: 0 

Proti: 0 

 

13. Ako už býva zvykom najprv informovala p. starostka, potom bol poskytnutý priestor 

pre interpelácie poslancov a na záver bol poskytnutý priestor pre vyjadrenie sa verejnosti. 

- Prípravy reprezentačného plesu prebiehajú, vstupenky sú v predpredaji                                                                                             

- ako už boli poslanci informovaní, na obecnom traktore bola porucha, počas 

nepojazdnosti traktora zimná údržba ciest bola počas snehovej kalamity riešená 

dodávateľsky na základe objednávky spol. Japetek s.r.o., čím sa obci navýšia náklady 

na zimnú údržbu ciest.  Od stredy 16. 1. 2019 je už traktor pojazdný.  Oprava spojky 

stála celkom 900,- eur v cene je zahrnutý materiál a práca.                                

- taktiež boli poslanci informovaní, že p. riaditeľka aj p. učiteľka v MŠ sú na PN, t.č. 

nám vyučovací proces zabezpečujú 2 nekvalifikované pani učiteľky. Od 1. februára 

nastúpi do pracovného pomeru nová p. učiteľka s dlhoročnou praxou a s požadovanou 

kvalifikáciou.                                                

- od 1.2.2019 sa opäť mení legislatíva v zmysle zák. č. 5/2019 na najbližšom rokovaní 

OZ  sa budú musieť schváliť nové Zásady odmeňovania poslancov OZ Liptovská 

Porúbka                                                                                                                                                        

- je potrebné pracovať na príprave návrhu VZN o určení názvov ulíc v obci, tak, aby 

sa VZN mohlo schváliť po uskutočnení voľby prezidenta a volieb do europarlamentu. 

Táto povinnosť vyplýva obciam z novely zákona o obecnom zriadení, ktorá je účinná 

od 1.4.2018   

- poslanci mali k dispozícii jednotlivé výtlačky ako aj spracovaný cenový prehľad  

novín vydávaných okolitými obcami. Je  na zvážení poslancov do budúceho 

zastupiteľstva ako rozhodnú o informovanosti občanov.    

- do budúceho zastupiteľstva pripravíme materiály aby obec mohla dať 

vyhotoviť dopravný projekt.  

 

p. Dušan Capko sa vyjadril, že spolupráca s Mestskou políciou Liptovský Hrádok by bola 

vhodná a nápomocná hlavne pri zimnej a letnej údržbe ciest ako aj upravenie VZN 

ohľadom komunikácií a ich znečisťovaniu. Všetci občania by mali také isté podmienky. 

Bola by to lacnejšia alternatíva a obec by neprichádzala o iné peniaze. 



Ing. Milan Vlček:  ako obec dopadla so žiadosťou Rómskych občianskych hliadok? 

Starostka: žiadosť bola podaná do dnešného dňa sme informovaní neboli. Ako už hlavná 

kontrolórka informovala  dnes boli na obci z kancelárie úradu splnomocnenca vlády  SR 

pre rómske komunity. Prítomný bol aj projektový manažér Michal Šlachta. Nakoľko 

evidujú od obce žiadosť o poskytnutie dotácie na podporu sociálnych a kultúrnych potrieb 

a riešenia mimoriadne nepriaznivých situácií rómskej komunity v roku 2019, 

konkrétnejšie na vybavenie kuchyne. Keďže žiadosť obsahuje aj kapitálové výdavky, 

v rámci prípravy podkladov pre rokovanie komisie bolo potrebné z ich strany navštíviť 

nás ako žiadateľa a zabezpečiť fotodokumentáciu a monitoring na mieste. 
 
           

14. Na záver starostka poďakovala všetkým za účasť na rokovaní OZ  a konštatovala, že 

najbližšie zasadnutie OZ sa bude konať  19. 02. 2018  so začiatkom o 16.30  h. 

 

Zasadnutie bolo ukončené o 20:00 h. 

 

Zapísala: p. Miriam Pallová, v.r. 

                                                                                                                                                  

Starostka: Mgr. Jana Gazdičová, v.r. 

   

Overovatelia zápisnice:    Ing. Rudolf Eliáš, v.r. 

 

         Ing. Milan Vlček, v.r. 


